

Applicable product: 9140, SLX 9240, and SLX 9850 Models

This product is compliant with China RoHS 2

does told the order		有毒有害物质或元素								
部件名称		铅 (Pb)	汞 (Hg)	镉 (Cd)	六 价 铬 (Cr (VI))	多溴联苯 (PBB)	多溴二苯醚 (PBDE)			
光纤通道交换机 🍪 Fiber Channel Switch		×	0	0	0	0	0			
IP 交换机 IP Switch		×	0	0	0	0	0			
风扇/冷却组装件 Fan, Blower Assemblies	@	×	0	0	0	0	0			
线路板部件 PCBA Cards	@	×	0	0	0	0	0			
USB 闪存器 USB Flash Drive	20	×	0	0	0	0	0			
电源 Power Supply Kit	@	×	0	0	0	0	0			
光纤模块 SFP Optics		×	0	0	0	0	0			
钣金件 Sheet Metal	20	×	0	0	0	0	0			
机箱部件 Chassis Assembly	20	×	0	0	0	0	0			
机械支架及滑轨 Mechanical Brackets & Slides	20	×	0	0	0	0	0			
插槽填充物 Slot Filler	20	×	0	0	0	0	0			
电缆整理盘 Cable Management Tray	209	×	0	0	0	0	0			
梳状线缆 Cable Comb	20	×	0	0	0	0	0			
线束及电源线 Cables and Power Cords		0	0	0	0	0	0			
替换门 Replacement Doors	@	×	0	0	0	0	0			
电池 Battery		0	0	0	0	0	0			
软件/文档光盘 Software/Documentation CDs		0	0	0	0	0	0			

有毒/有害物质和元素表

Toxic / Hazardous Substances and Elements Table 此表是按照的规定编写 SJ/ T11364

This table is prepared in accordance with the provisions of SJ / T 11364

- ★:表示此类部件内同质材料中的有害/有毒含量高于 GB/T 26572 的限量要求
 - Indicates that the concentration of such hazardous/toxic substance in all the units of homogeneous material of such component is higher than the GB/T 26572 Requirements for Concentration Limits.
- O: 表示未使用此类物质或其含量低于上述限量要求

Indicates that no such substances are used or that the concentration is within the aforementioned limits.

Management Methods on Control of Pollution From Electronic Information Products (China RoHS 2 Declaration)

产品中有毒有害物质的名称及含量 Hazardous Substances Table



SLX 9150-48xt-6c

China Declaration of Compliance

Management Methods on Control of Pollution from Electronic Information Products

22.30	有毒有害物質或元素								
部件名稱	鉛 (Pb)	鎘 (Ca)	汞 (Hg)	六價鉻 (Cr(VI))	多溴聯苯 (PBB)	多溴二苯醚 (PBDE)			
印刷電路板 (PCB)	0	0	0	0	0	0			
電纜及其組件 (Cables & Cable Assemblies)	0	0	0	0	0	0			
金屬部件 (Metal Parts)	0	0	0	0	0	0			
晶片電阻 (Chips)	Х	0	0	0	0	0			
塑料及聚合物部件 (Plastic and Polymeric parts)	X	0	0	0	0	0			

〇:表示该有毒有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在 SJ/T 11363-2006(现由 GB/T 26572取代)标准规定的限量要求以下。

Indicates that this hazardous substance contained in all homogeneous materials of such component is within the limits specified in SJ/T 11363-2006 (now replaced by GB/T 26572).

X:表示该有毒有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出 SJ/T 11363-2006(现由 GB/T 26572取代)标准规定的限量要求。

Indicates that the content of such hazardous substance in at least a homogeneous material of such component exceeds the limits specified in SJ/T 11363-2006 (now replaced by GB/T 26572).

- 对销售之日的所售产品,本表显示我公司供应链的电子信息产品可能包含这些物质。注意:在所售产品中可能会也可能不会含有所有所列的部件。
 - This table shows where these substances may be found in the supply chain of our electronic information products, as of the date of sale of the enclosed product. Note that some of the component types listed above may or may not be a part of the enclosed product.
- 除非另外特别的标注,此标志为针对所涉及产品的环保使用期限标志.某些可更换的零部件可能会有一个不同的环保使用期限(例如,电池单元模块).此环保使用期限只适用于产品在产品手册中所规定的条件下工作.

The Environment-Friendly Use Period (EFUP) for all enclosed products and their parts are per the symbol shown here, unless otherwise marked. Certain field-replaceable parts may have a different EFUP (for example, battery modules) number. The Environment-Friendly Use Period is valid only when the product is operated under the conditions defined in the product manual.



Hazardous Substances Table